
Zápis ze schůze výboru SVJ dne 14.11.2023 

Přítomní:  Lenka Cenková, Kateřina Sentenská, Aneta Biskupová, David Kropáček 

Za KK:  Jaroslav Kyselý, David Stránský, Vlasta Kallupová 

1. Proběhla lokální oprava střechy nad východní kolárnou vchodu 4a, opravu provedl pan 

údržbář. 

2. Byla objednána oprava výtahů ve vchodech 4a, 6a dle rozhodnutí shromáždění 

3. Periodická výměna patních vodoměrů – použity ultrazvukové vodoměry typu Hydrus   

 - výměna v prostoru veteriny a SVJ místnosti proběhla 8.11. 

 - výměna v cukrárně proběhne 15.11. – z důvodu zaskládání místnosti nábytkem 

4. Krycí lišty vstupních dveří: ve vchodě 4, 4a došlo k poškození pravděpodobně při pokusu o 

vloupání – pokus se nezdařil. Krycí lišty vyrovnal a znovu přinýtoval pan údržbář. 

5. Havarijní oprava kanalizace: jednalo se o menší kus který byl ovšem skrz naskrz prorezlý, 

docházelo k vnikání splašků i krys, byly poptáni 2 dodavatelé, zvolen levnější, cena cca 7tis. 

6. Vyhrazená technická zařízení – osoba odpovědná za plynová zařízení: z důvodu změny 

legislativy bylo nutné proškolit odpovědnou osobu, výbor zvolil Anetu Biskupovou, zaškolení 

proběhne v blízké době. 

7. Archivace dokumentů na webu SVJ: z důvodu zaplněnosti kapacity uložiště dokumentů budou 

dokumenty starší než 5 let archivovány pouze v písemné podobě v kanceláři SVJ. I nadále mají 

vlastníci možnost do nich nahlížet dle potřeby. 

8. Elektro na zdravotním středisku: úprava elektroinstalace, jejímž objednatelem je Praha 11, 

konečně začala. Výsledkem bude připravenost ordinací na odpojení OCEPu a tím zamezení 

černých odběrů. 

9. Předání údržby zdravotního střediska Praze 11: vedení P11 již dříve odsouhlasilo dočasnou 

dohodu v tomto smyslu, podkladem ze strany SVJ musí být ověřený zápis ze shromáždění. 

Výbor nyní iniciuje zahájení jednání o podobě dohody. 

10. Revize plynu: při proběhlé revizi byly zjištěny nedostatky v některých bytech, vlastníci byli 

vyzváni ke zjednání nápravy. Následující byty tak doposud neučinily: 

 1356/6a – byt 124, 1356/6a – byt 127 

 1355/4 – byt 22 – nebyl zpřístupněn ani k samotné revizi 

Přetrvání zjištěných závad může mít velmi vážné následky nejen pro byty samotné ale i pro 

okolní byty – s plynem není legrace! Případné škody půjdou za odpovědnými vlastníky a 

pojišťovny při nedodržení zákonných revizí nic nevyplatí!  

11. Periodická deratizace: po roce je opět nutné provést kontrolu a doplnění nástrah proti 

hlodavcům, v části mezi vchody 4-4a přetrvává výskyt myší, bude konzultována změna 

nástrah. 

12. Oprava společné televizní antény v bytě 1356/6/45: technik zjistil přerušení antény v bytě 

1356/6/37 což je důvodem nefunkčnosti v horním bytě. Oprava bude provedena co 

nejmenším zásahem do dotčených bytů a úhrada bude požadována po vlastníkovi bytu 37. 

13. Oprava podhledu vnějšího vstupu vchodu 6a: byly shromážděny nabídky od několika 

dodavatelů, vybrán nejlevnější, realizace bude dle možností dodavatele a počasí. 

14. Severní fasáda – nově vyklovaná díra od ptáků, bude poptán dodavatel k zajištění opravy. Je 

zájem, aby byla práce spojena s opravou podhledu 6a.  



15. Zimní údržba chodníků k před hlavními vstupy do domu: v předchozích letech zajišťovala 

JMM, kvalita byla vždy v pořádku, cenová nabídka je srovnatelná s předchozími lety. Práce 

budou objednány u JMM.  

16. Z důvodu změny občanského zákoníku bude nutné provést změnu v nastavení DPP které SVJ 

poskytuje – jedná se o úklidové práce. Nově bude preferován odběratelsko - dodavatelský 

vztah. Řešení konkrétních změn a docílení dohody s dotčenými subjekty bude zajišťovat Katka 

Sentenská. 

17. Změna zákona o kontrole otopného soustavy: nově by se měla povinnost týkat i domů 

odebírajících dálkové teplo. Podmínek je v zákoně uvedeno více, výbor si není jist, zda 

povinnost platí i pro naše SVJ, již dříve byl položen dotaz na JMM – bez výsledku, bude tedy 

položen dotaz na Pražskou teplárenskou.  

18. Cena elektřiny od PRE: na konci roku končí fixační období, byly řešeny ceny u konkurenčních 

dodavatelů, nikdo z velkých ověřených dodavatelů nenabídl výhodnější podmínky a malé 

firmy nejsou zase ověřené. Proběhne tedy ještě vyjednání s PRE. 

19. Pozemky pod kontejnery: výbor obdržel nové informace od zástupce sousedních domů. 

Z pohledu Magistrátu není možné realizovat prodej ani směnu pozemků před naším domem, 

kde máme popelnice. Magistrát údajně vybírá nájemné za své pozemky, kde jsou umístěny 

kontejnery, měli bychom tedy asi platit Magistrátu – zatím se o to nepřihlásil ale je to k 

čekání. Z tohoto pohledu je logické, že nájemné sousedním domům by mělo být vyčísleno na 

stejném základě. K tomuto účelu proběhne další jednání zástupců domů a bude hledána 

společná kompromisní cesta. 


